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Hallo

i
aar dagen vrij dus ik pak hem even over. Wij zijn inmiddels door twee documentairemakers benaderd die aangeven

ook contact met het LCH te hebben. Lijkt me verstandig hier samen in op te trekken. Graag stem ik vandaag e.e.a. met je af.

Ik kreeg je helaas niet te pakken. Zullen we rond 12:00 uur even bellen.

Met vriendelijke groet,

Directie Communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein5 | 2511 VX | Den Haag

www .rijksoverheid.nl

Verzonden: zondag 5 juli 2020 21:33
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Onderwerp: documentaireserie NPO / mondkapjes

Beste EXERecent hebben we elkaar gesproken over de filmbeelden die bij het LCH zijn gemaakt door de tijd heen en die mogelijk
gebruikt kunnen worden voor een intern verslag. Metahebben we afgesproken dat een tv documentaire op

basis van dit materiaal niet wenselijk is.

Mijn collega’s, woordvoerdersSmenBEE. zijn afgelopen vrijdag benaderd doorEEE.
zelfstandig journaliste die namens de NPO een documentaire wil maken rond het LCH (zie mail hieronder). Er zijn wat
overeenkomsten met de producenten waarmee eerder het gesprek is geweest en die de interne beelden hebben bekeken.

Dus voor ons is het nu met helder hoe beide sporen zich tot elkaar verhouden.

Is dit initiatiefjou bekend en hebben we het dan over dezelfde documentaire zoals twee weken geleden besproken?
Of is dit een nieuw, tweede initiatief?

Groet

Van: EE0 sail.com>
Datum: zaterdag 04 jul. 2020 4:15 PM

Aan: ) EEE @minvws nl.INKED) <BEXETM@ minvws nl
Onderwerp: Vertrouwelijke achtergrondgesprekken / documentaireserie NPO / mondkapjes
HoINE
Goed jullie gisteren te ontmoeten en te horen dat jullie positief staan tegenover ons verzoek om

mee te werken aan de documentaire-serie.

In de bijlage van deze mail een overzicht van de mensen met wie we graag een vertrouwelijk
achtergrondgesprek willen voeren. Deze gesprekken dienen om een zo correct en compleet
mogelijk beeld te krijgen van wat er achter de schermen is gebeurd, de verschillende dilemma’s

waarvoor men kwam te staan en het krachtenveld waarbinnen men moest handelen.

Fijn als jullie dit met de bewindslieden willen bespreken. Mochten zij bereid zijn om hieraan mee te

werken, zullen wij jullie ter voorbereiding op deze gesprekken per persoon (of per groep) een lijst
sturen met de momenten en thema's die we graag met hen zouden willen bespreken zodat ze zich

daarop kunnen voorbereiden.

Onze voorkeur heeft het om eerst in gesprek te gaan met de medewerkers van het LCH, en daarna

met de ambtenaren en bewindslieden van VWS. Kunnen jullie je daarin vinden? Ik kan me

voorstellen dat het in sommige gevallen efficiénter is om met meerdere mensen tegelijkertijd aan

tafel te gaan. Ik laat dat graag aan jullie inzicht over en aan die van de betrokkenen zelf.

Mochten er tot slot namen ontbreken op onze lijst waarvan jullie denken dat deze essentieel zijn
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om te betrekken bij onze research, dan hoor ik het uiteraard graag.

Een

a
weekend toegewenstl!

www.annedeblok.nl


